

Contact person in HQ, Hamburg:	Marco Carmon
Phone:	+494053801-572
Email:	carmon.m@eppendorf.de

ThermoMixer C / Fxx ThermoStat C

New firmware
Version 1.2.1.0

The software (firmware) of the new ThermoMixer generation, ThermoMixer C and ThermoMixer Fxx and ThermoStat C, has been revised. The speed control after replacing the SmartBlock has been optimized and some internal parameters of the power management have been improved.

We recommend updating the Firmware of the devices at the next opportunity. The update can be carried out by a PC/laptop and the PC-software "Universal Device Firmware Upgrade (UDFU)" as of version 1.1.7.0. Please observe also the descriptions in the service manual as well as in the operating manual of the UDFU-software.

The firmware and the UDFU-software are available for download on our support website www.eppendorf-support.com.

ThermoMixer C / Fxx ThermoStat C

Neue Firmware
Version 1.2.1.0

Die Software (Firmware) der neuen ThermoMixer Generation, ThermoMixer C und ThermoMixer Fxx und ThermoStat C, wurde aktualisiert. Die Geschwindigkeitsregelung nach dem Wechsel vom SmartBlock wurde optimiert und einige interne Parameter zur Leistungssteuerung wurden verbessert.

Wie empfehlen die Firmware der Geräte bei Gelegenheit zu aktualisieren. Die Aktualisierung kann via PC/Laptop und der PC-Software "Universal Device Firmware Upgrade (UDFU)" ab Version 1.1.7.0 durchgeführt werden. Beachten Sie hierzu auch die Hinweise zum Firmware-Upgrade im Servicemanual und in der Anleitung der UDFU-Software.

Die aktuelle Firmware und die UDFU-Software stehen auf unserer Support Website www.eppendorf-support.com zum Download bereit.